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Notícies de ...

Vilobí d'Onyar

Política

L'alcaldessa no va al debat de Vilobí ni tampoc l'hi esperen
Olga Guillem (CiU) es nega a debatre amb els candidats del GMI i el PP, que acaben fent un debat cara a cara

15/05/11 02:00 - VILOBÍ D'ONYAR - L.S

El teatre de Can Sagrera es va omplir de gom a gom (més de 200 persones) divendres a la nit per seguir l'únic debat electoral programat a Vilobí
d'Onyar. Tot i que són tres els candidats que aspiren a l'alcaldia de la vila, l'acte finalment va esdevenir un debat cara a cara entre el cap de llista del
GMI, Josep Borrell,  i  el del PP, Enric  de la Cruz. L'alcaldessa Olga Guillem, candidata de CiU, va preferir  no entrar  a discutir en públic  el seu
programa. Se li va reservar un lloc a la taula, però tal com havia fet saber, va preferir desentendre's de l'acte. Aquest lloc, de fet, va acabar essent el
principal tema de controvèrsia de la trobada, sobretot quan en el torn d'intervencions del públic, l'antic alcalde Ramon Rovira va criticar la manca de
respecte de l'alcaldessa per als seus rivals polítics i per als votants.

Borrell i De la Cruz van coincidir en moltes crítiques a l'equip de govern però també van mostrar moltes diferències programàtiques, sobretot en els
aspectes econòmics.  El cap de llista del GMI va reiterar  l'“escàndol”  pel fet que hi  ha cinc  regidors amb dedicació exclusiva i  De la Cruz va
assegurar que, si governa, abaixarà els impostos. Borrell va dir que buscarà fórmules perquè els veïns participin en els plens municipals i De la Cruz
va avançar que si té la clau de l'alcaldia farà valer el seu programa. Tots dos es presenten per primer cop a les eleccions.

Darrera actualització ( Diumenge, 15 de maig del 2011 02:00 )
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